
  

VERSLAG VERGADERING PROGRAMMA 10, VEILIGHEID 

 

Datum:  27 oktober 2011 

Plaats:  Oude raadzaal 

Tijd: 18.15-19.00 uur 

 

Aanwezig: mw. A. Postma (voorzitter), mw. C.E. Bloemhoff (PvdA), dhr. J.M. van Keulen (VVD), 

dhr. W.B. Leemhuis (GroenLinks), mw. I.M. Jongman-Mollema (ChristenUnie), mw. M. Wilschut 

(PvdD), mw. L.R. van Gijlswijk (SP), dhr. H.J.M. Akkermans (D66), mw. H. Joustra (CDA), dhr. J.B. 

Houwing (Student & Stad) 

Namens de griffie: mw. E.M. Wechgelaer (commissiegriffier) 

Wethouder: dhr. J.P. Rehwinkel (burgemeester) 

Afwezig m.k.: dhr. G.J.D. Offerman (Stadspartij) 

Verslag: (C.C.M. Koster-Bosma Notuleerservice Nederland) 

 

 
De voorzitter opent de vergadering en heet de commissieleden en de aanwezigen op de publieke 

tribune welkom.  

 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 

• Complimenteert het college, met name de burgemeester, met het programma. 

• Heeft nog wel uitleg nodig op de gestelde technische vragen over bestrijding mensenhandel en 

het terugdringen van criminaliteit. Hoe gaat dit verder in Groningen? 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 

• Is blij dat het college erin geslaagd is budget te creëren, ondanks het wegvallen van de 

rijksbijdrage.  

• Wil graag nadere uitleg over de aanpak van de mensenhandel.  

Mw. Jongman (ChristenUnie): 

• Sluit zich volledig aan bij de opmerkingen van de voorgangers. 

Dhr. Akkermans (D66): 

• Sluit zich ook aan bij voorgaande sprekers.  

• Vindt het wel belangrijk om te blijven zoeken naar goede mogelijkheden 

• Klopt het dat het wegvallen van de Alders-Oostinggelden leidt tot bezuinigingen bij de 

brandweer? 

Mw. Joustra (CDA): 

• Is blij dat er zo ingezet blijft worden op veiligheid (cameratoezicht en dergelijke). 

• Wat gebeurt er met de inzet van polycarbonaat in plaats van glas in de horeca? De 

ondernemers klagen onder andere over problemen met de opslag van de voorraad en de 

klanten zouden hebben aangegeven dat een biertje minder schijnt te smaken. Wat is de mening 

van het college hierover? 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

• Vraagt wat belangrijker gevonden wordt: veiligheid of de voorkeur van ondernemers. 

Mw. Joustra (CDA): 

• Wil graag weten hoe het college ertegen aankijkt.  

• Volgens de veiligheidsmonitor is het geweld gedaald, toch is het gevoel van veiligheid in de 

periode 2008-2010 niet verbeterd. Hoe kan dit? 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 

• Heeft met genoegen gelezen over de aanpak van huiselijk geweld. 

• Vraagt naar de inzet van de bestrijding van mensenhandel. 

• Veiligheid & Jeugd moet hoog op de agenda. Wil van college weten wat er gebeurt bij een 

eventueel tekort op het budget.  

• Hoe is de verdeling van de veiligheidsgelden?  



  

Mw. Bloemhoff (PvdA): 

• Merkt op dat het wegvallen van extra geld voor de jeugd aan het Rijk ligt en niet aan de keuze 

van de gemeente Groningen.  

Dhr. Houwing (Student en Stad): 

• Ziet geen geld voor deze veiligheid gegarandeerd staan en spreekt daarom van een gebrekkige 

agendering. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

• Vraagt of dhr. Houwing vindt dat het college een kunstgreep zou hebben uitgevoerd. Wil hier 

graag nadere toelichting op van hem. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 

• Licht toe dat dit heeft te maken met de toevoeging van aandelen van Enexis aan de 

weerstandscapaciteit.  

Mw. Wilschut (PvdD): 

• Schrok van de Wet ondersteuningorganisatie fysieke veiligheid. Er wordt nog over 

gediscussieerd, de fractie is benieuwd naar de uitkomsten. 

• Is erg positief over het extra geld dat beschikbaar is voor Jeugd & Veiligheid.  

• Hoe zit het met de voorlichting over brandveiligheid bij kamerverhuur? 

Dhr. Van Keulen (VVD): 

• Geeft zijn complimenten voor het rondbreien van de veiligheidsbegroting. 

• Kan zich aansluiten bij wat eerder is gezegd, dat het Groningen toch is gelukt ondanks het 

terugdringen van bijdragen van het Rijk.  

Er ontstaat een discussie tussen dhr. Akkermans, dhr. Van Keulen, dhr. Leemhuis en mw. Bloemhoff 

over verantwoordelijkheden van het Rijk enerzijds en van de gemeente anderzijds. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 

• Vraagt of de bestrijding van jeugdoverlast een taak is van de politie of van de gemeente. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 

• Zegt dat het in eerste instantie een taak van de gemeente is.  

Burgemeester Rehwinkel: 

• Spreekt zijn dank uit aan de commissieleden dat deze met zoveel aandacht naar de 

collegevoorstellen hebben gekeken. 

• Het is voor het college niet eenvoudig geweest om dat op te vangen wat wegviel vanuit het 

Rijk. Gelukkig is de schade beperkt gebleven. Het budget is iets teruggeschroefd, maar er is 

iets meer beschikbaar voor Burgernet en het Twaalfde Huis (instelling voor Dagbesteding). 

Dit valt wel weg uit veiligheidsbeleid, maar wordt op een andere manier aangevuld. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 

• Vraagt of de keuzes de volgende keer in de begroting kunnen worden opgenomen, met als 

toelichting waar budget wegvalt en waar het eventueel wordt opgevangen. 

Burgemeester Rehwinkel: 

• Weet niet of dat mogelijk is, maar heeft de suggestie gehoord. 

• Zegt toe schriftelijk terug te komen op de vragen over ‘veilige evenementen/veilig uitgaan’, 

maar dat het beleid gericht is op meer politie-inzet.  

• Op bestrijding mensenhandel wordt niet gekort. De burgemeester kent geen signalen dat dit 

niet genoeg zou zijn, maar zal het desgevraagd met de andere leden van het college 

afstemmen.  

Mw. Jongman (ChristenUnie): 

• Zegt de burgemeester toe met concrete voorbeelden te komen van signalen dat er meer nodig 

is.  

Burgemeester Rehwinkel: 

• Deelt mee dat het schrappen van taken bij basisbrandweerzorg, geen gevolgen zou moeten 

hebben voor de regionale basiszorg. Er moet geregionaliseerd worden. Dit is een verplichting 

die waarschijnlijk wettelijk opgelegd gaat worden. 

• Op de vraag over de Alders-Oostinggelden, stelt de burgemeester een wedervraag die ook 

regionaal ter discussie staat: moet je altijd het maximale willen? Je kunt ook kiezen voor ‘goed 

genoeg’, zeker in een situatie van beperkte middelen. 



  

• De discussie over polycarbonaat in plaats van glas: Bij het Noorderzonfestival is ook 

polycarbonaat gebruikt. Er zal geprobeerd moeten worden om de ondernemers in 

voorlichtende sfeer positief te stimuleren en om inzicht in het veiligheidsaspect te creëren.  

• Over drugscriminaliteit wordt ook in regionaal verband gesproken.  

• De monitor Veiligheid en de veiligheidsbeleving: Er is een gelijkblijvend cijfer, maar er wordt 

wel méér geambieerd. 

• Er zijn al resultaten geboekt bij de bestrijding van huiselijk geweld, maar het kan nog beter. 

Bij overtreding van een huisverbod zal altijd overgegaan worden tot strafvervolging.  

• Veiligheidsmiddelen: Er is een koppeling aan de prioriteiten in de kadernota.  

• De vraag over voorlichting bij kamerverhuur is zowel op verhuurders als huurders gericht. 

• De gemeente Groningen heeft redelijk weten te compenseren, maar het vraagt ook een grote 

krachtsinspanning. De activiteiten rondom het Stadspark en de drafbaan zijn hier een goed 

voorbeeld van.  

 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


